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Izdanje za mart   2011.godine 
 
Prijedor primjer napretka i preporoda 
 
Predsjednik Republike Srpske  Milorad 
Dodik izjavio je prilikom boravka u našem 
gradu da je Prijedor posljednjih godina 
doživio napredak i preporod jer se radi o 
uspješno i pravilno vođenoj lokalnoj 
zajednici i da, kao takva, treba da služi kao 
primjer ostalim lokalnim zajednicama u 
Srpskoj. 
 

 
 
On je najavio da će podržati projekte za 
opštinu Prijedor sa kojima ga je danas 
upoznao načelnik ove opštine Marko 
Pavić. 
-Dao sam podršku za ove projekte s kojima 
me je upoznao načelnik opštine, a 
delegacija Vlade RS sa premijerom na čelu 
u najskorije vrijeme će doći u Prijedor da 
razgovara o detaljima, rekao je Dodik na 
konferenciji za novinare u Prijedoru.  
On je naglasio da je za nadvožnjak na 
Pećanim u Direkciji za puteve RS za ovu 
godinu namijenjeno 3,5 miliona KM, da je 
Direkcija za vode RS dobila upute da 
ubrzano rješava pitanja u vezi sa 
projektima u ovoj opštini, da će vlasništvo 
nad imovinom prijedorskog "Celpaka" biti 

preneseno na opštinu kako bi se tu 
razvijala industrijska zona.  
 

 
 
-I to će biti načini za nova radna mjesta 
koja jesmo gubili zbog krize, ali ne mislim 
da je to bilo previše dramatično, dodao je 
Dodik. 
 

 
 

 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
rekao je da ova opština ima 13.000 
zaposlenih i 13.000 penzionera što je 
veoma nepovoljan odnos i da je zbog toga 
danas upoznao predsjednika Republike sa 
strateškim ciljem ove lokalne zajednice: 
privlačenje stranih i domaćih investicija sa 
ciljem što više zapošljavanja.  
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Osim navedenih, dobili smo i podršku za 
nastavak realizacije vodotoka Gomjenice i 
Miloševice kako područja oko njih ne bi 
više bila plavljena, kazao je Pavić. 
Predsjednik Srpske se  juče obratio 
Skupštini opštine Prijedor gdje je govorio 
o aktuelnom času u RS, a posjetio je i 
Dječiji vrti ć "Radost".  
 
Javni poziv za prijedloge za najviša 
opštinska priznanja 
 
Komisija za nagrade i priznanja Skupštine 
opštine Prijedor  raspisala je javni poziv 
kojim se pozivaju svi zainteresovani  
predlagači , pojedinci , preduzeća, 
ustanove i drugi subjekti   da dostave svoje 
prijedloge za dodjelu nagrada i priznanja 
povodom 16. maja Dana opštine Prijedor.  
Odluka o nagradama i priznanjima  
predviđa kao opštinske nagrade i priznanja 
plaketu, nagradu počasni građanin opštine 
Prijedor, nagradu opštine za poseban 
doprinos razvoju opštine, zahvalnicu i 
pohvalu.Za dodjelu nagrada utvrđeni su 
osnovni kriterijumi, a između ostalih  
izuzetan doprinos u razvoju opštine , rad i 
zasluge  u izgradnji,u stvaranju i 
njegovanju odnosa i tradicija sa drugim 
lokalnim zajednicama, postignuti izuzetni 
rezultati u privređivanju, osvajanju novih 
tehnologija, tehničkih unapređenja, 
inovatorstva i racionalizacije, izuzetna 
ostvarenja i rezultati u oblasti obrazovanja, 
nauke, kulture, umjetnosti, sporta i fizičke 
kulture.Nagrade i priznanja mogu se 
dodjeljivati pojedincima, preduzećima, 
ustanovama i drugim subjektima. Rok za 
podnošenje prijedloga  , uz detaljno 
obrazloženje kojim se potvrđuje ispunjenje 
uslova  za dobijanje određene nagrade , je 
31. mart, a nakon provedene procedure 
pomenute nagrade i priznanja biće uručene  
16. maja  na Svečanoj akademiji povodom 
Dana opštine Prijedor . 
 
Mjere za ublažavanje ekonomske krize   
 
Prijedor znatno utiču na bolju organizaciju 
rada, smanjenje troškova, racionalnije 

korištenje radnog vremena, veću disciplinu 
i odgovorniji odnos prema poslu, ocijenio 
je načelnik Odjeljenja za privredu i 
poljoprivredu opštine Prijedor Boro 
Vojvodić.  
 -Materijalni i putni troškovi smanjeni su 
lani za po 15 odsto, ulaganja u 
infrastrukturu koju koristi administracija za 
33 odsto, ulaganja u izgradnju puteva za 50 
odsto, održavnje i rekonstrukcija puteva i 
stavka za izradu prostorne dokumentacija 
za po 20 odsto, naveo je Vojvodić. 
 Prema njegovim riječima, u okviru ovih 
mjera na snazi je ostalo smanjenje plata 
zapsolenih u opštini i odborničkih naknada 
iz 2009. godine. 
 -Izdavanje odobrenja za otvaranje 
preduzetničkih radnji skraćeno je na samo 
dva dana, rok za izdavanje građevinske 
dozvole sa 30 je skraćen na sedam dana, 
bazna cijena za uređenje građevinskog 
zemljišta niža je za 10 do 30 odsto, a 
osnovica za obračun jednokratne 
građevinske rente za šest odsto, podsjetio 
je Vojvodić.  
 Mjere za ublažavanje negativnih efekata 
svjetske ekonomske krize na opštinu 
Prijedor Skupština opštine Prijedor 
usvojila je 23. marta 2009. godine, a osim 
Administrativne službe opštine, posebne 
zadatke u provođenju mjera imaju 
ovdašnja komunalna preduzeća 
"Vodovod", "Toplana" i "Komunalne 
usluge. 
 
Obilježen Svjetski dan voda 
 
Voda mora postati ekonomska kategorija, a 
kod nas je još uvijek socijalna i dok god je 
tako preduzeća poput prijedorskog 
"Vodovoda" neće moći uredno izmirivati 
svoje obaveze, izjavio je danas direktor 
ovog preduzeća Vlado Reljić. 
 -Prosječan mjesečni račun za vodu u 
Prijedoru je 13 do 14 KM po domaćinstvu 
i nakon poskupljenja koje je na snazi od 1. 
februara ove godine, tako da opet nismo u 
stanju da poslujemo ekonomski održivo, 
rekao je Reljić  na prigodnoj svečanosti  
povodom  Svjetskog dana voda. 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

 On je naglasio da je jedan od najvećih 
problema ovog preduzeća dug za struju od 
6,9 miliona KM i kamate od 689.000 KM, 
od kojih najveći dio upravo za struju.  
 -Prijedorski `Vodovod` ima najveću 
potrošnju struje u cijeni koštanja vode, i to 
oko 17 odsto, dok se kod ostalih srodnih 
preduzeća taj procenat kreće od pet do šest, 
naveo je Reljić dodajući da je 
"Elektrokrajina" Banjaluka utužila 
prijedorski "Vodovod" za dug, ali je 
rasprava odložena za početak iduće godine. 
 On je istakao da je u trenutnom procesu 
prenosa kapitala Republike Srpske u 
komunalnim preduzećima na jedinice 
lokalne zajednice ovo preduzeće u veoma 
nepovoljnom položaju. 
 -Apelujem i na lokalnu zajednicu i na 
Vladu RS da u ovom procesu nađe najbolje 
moguće rješenje tog problema, rekao  je 
Reljić. 
 Na svečanoj akademiji održanoj povodom 
22. marta, Svjetskog dana voda, troje 
redovnih platiša iz kategorije 
domaćinstava, odabranih slučajnim 
uzorokom, nagrađeno je poklon bonom za 
potrošnju vode u iznosu od po 100 
KM.Svjetski dan voda ove se godine 
obilježava pod sloganom "Voda za 
gradove: odgovor na urbani izazov. 
 
Pet industrijskih zona od kraja 2013. 
 
Opština Prijedor do kraja 2013. godine 
trebalo bi da dobije pet poslovnih, 
industrijskih i slobodnih zona čiji zadatak 
je da privlačenjem domaćih i stranih 
investitora omoguće zapošljavnje, 
poboljšaju privrednu strukturu i povećaju 
standard građana. 
 Riječ je o zonama na lokacijama Celpak, 
Čirkin Polje, Baltine Bare, Paljuge u 
Omarskoj i Kamičani za čije potrebe je za 
izradu dokumentacione osnove opština 
Prijedor do sada je izdvojila više od 80.000 
KM. 
 U Industrijskoj zoni Celpak dio zemljišta 
je privatizovan i tu posluje 15 subjekata, 
od kojih sedam zapošljava 80 ljudi, a ostali 
uređuju svoj budući poslovni prostor. Za 

kupovinu zemljišta trenutno je 
zainteresovano još devet subjekata. 
 Ostatak zone, koja zauzima više od 
100.000 kvadratnih metara površine u 
blizini željezničke pruge i magistralnih 
puteva Novi Grad - Prijedor - Banjaluka i 
Kozarska Dubica - Prijedor - Sanski Most, 
te svega kilometar udaljenosti od centra 
grada, trebalo bi da bude podijeljen na 26 
parcela. 
 
Posjeta ambasadora Švajcarce 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izjavio je da je projekat vodosnabdijevanja, 
koji Vlada Švajcarske finansira sa 12 
miliona švajcarskih franaka, a opština 
Prijedor sa pet miliona KM, trenutno 
najveći projekat koji se realizuje u gradu 
na Sani.   
 

 
 -Pored ovoga, opština Prijedor iskoristiće 
oko 400.000 KM švajcarske pomoći u 
okviru projekta `Gov wade` koji u 
opštinama sliva Une i Sane finasira takođe 
Vlada Švajcarske.  
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Tim će novcem biti riješeni određeni 
ekološki i problemi upravljanja vodnim 
resursima, rekao je Pavić novinarima u 
Prijedoru nakon razgovora sa švajcarskim 
ambasadorom u BiH Andreom Šalerom. 
 On je naglasio da je vrlo je značajna 
činjenica da se u oba projekta radi o da 
donatorskim sredstvima, podsjećajući da je 
Vlada Švajcarske u više navrata dosta 
uložila u razvoj infrastrukture u Prijedoru. 
-Zahvalio sam ambasadoru, narodu i Vladi 
Švajcarske koji izdvajaju toliko novca 
kako bi vodosnabdijevanje u Prijedoru bilo 
što kvalitetnije. Radovi se izvode bez 
poteškoća i do kraja godine trebalo bi da 
budu završeni, istakao je Pavić.   
 On je dodao da je od ambasadora dobio 
korisnu sugestiju kako uključiti 
bosanskohercegovačku dijasporu koja je u 
Švajcarskoj vrlo jaka i kako putem nje 
iskoristiti šanse za investiranje. 
 -Švajcarska našoj dijaspori daje vrlo 
povoljne kredite ako se želi ulagati u BiH, 
a to je šansa koju i mi treba da iskoristimo, 
naveo je Pavić.  
 Ambasador Švajcarske u BiH Andre Šaler 
izjavo je da će završetkom projekta 
vodosnabdijevanja 75.000 građana 
Prijedora ubuduće imati pitku vodu 24 časa 
dnevno.  
 -Švajcarska želi u ovom projektu da pruži 
ne samo tehnički `know how' nego i znanja 
u oblasti efikasnog upravljanja i blsike 
saradnje sa građanima, poručio je Šaler. 
 On je dodao da ima jako puno primjera 
ulaganja dijaspore u BiH koja znače 
otvaranje novih radnih mjesta.  
 -Od načelnika opštine sam čuo da Prijedor 
dosta radi na stvaranju povoljnih uslova za 
strane investitore. Rado ćemo sarađivati i 
na tom privrednom planu koji treba 
omogućiti dalji prosperitet ovog grada, 
istakao je Šaler. 
 Ambasador Šaler posjetio je i preduzeće 
"Vodovod" i ovdašnji najveći objekat 
vodosnabdijevanja, rezervoar Pašinac. 
Direktor "Vodovoda" Prijedor Vlado 
Reljić rekao je da će po okončanju projekta 
vodosnabdijevanja nestašice vode u 
ljetnom periodu u rubnim naseljima, kao i 

na višim spratovima stambenih zgrada, kao 
i cisterne s pitkom vodom, za Prijedorčane 
biti prošlost. 
Projekat je započeo 2008. godine, treba da 
se završi do kraja septembra ove godine, a 
finansiraju ga Vlada Švajcarske sa 14,2 
miliona maraka bespovratnih sredstava i 
opština Prijedor sa pet miliona maraka. 
 Reljić je potvrdio da Projekat čine 
infrastrukturna komponenta i komponenta 
institucionalnog jačanja u okviru kojih će 
biti izgrađena tri nova rezervoara, četiri 
pumpne stanice i jedan novi bunar na 
izvorištu Tukovi sa cjevovodom preko 
Sane. Ostali ključni infrastrukturni radovi 
obuhvataju sanaciju postojeće mreže prvo 
u Lukavici, a tokom narednih mjeseci 
takođe i u Kokinom Gradu, a smanjenje 
velikih gubitaka na dotrajalim cijevima 
ostaće glavni prioritet "Vodovoda" u 
narednim godinama. 
 
Delegacija opštine Prijedor u Manisi 
 
Lokalne vlasti turskog grada Manisa i 
ambasada BiH u Turskoj spremni su da 
pomognu obnovu mosta na Žegeru u 
prijedorskom naselju Čarakovo, izjavila je 
predsjednik Skupštine opštine Prijedor 
Azra Pašalić koja je predvodila delagciju 
lokalnog parlamenta u posjeti bratskoj 
opštini Manisa u Turskoj.  
 

 
 
 -Počasni konzul BiH u Turskoj Kemal 
Bajsak inicirao je prikupljanje pomoći za 
ovaj projekat putem sponzorstava i prvi je 
darovao 1.000 evra, dok su lokalne vlasti 
Manise takođe voljne pomoći, ali traže 
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pravni okvir za to budući da takvu stavku 
nemaju predviđenu budžetom, kazala je 
Pašalićeva.  
 Ona je podsjetila da je ministar za ljudska 
prava i izbjeglice BiH Safet Halilović 
prilikom prošlomjesečne posjete Prijedoru 
najavio je da će ovo ministarstvo izdvoijiti 
100.000 KM za most na Žegeru, a da je 
vrijednost projekta ukupno 200.000 KM.  
 Član delegacije Vlado Radić rekao je da 
su i ove godine Prijedorčani učestvovali na 
tradicionalnom Mesir festivalu u Manisi 
koji posjećuje veliki broj građana iz cijele 
Turske i predstavnici ambasada u Turskoj. 
 -Riječ je o vjersko-svjetovnom događaju 
kojim se obilježavaju datumi iz otomanske 
istorije. Manisa je u to vrijeme bila 
univerzitetski centar gdje se iškolovalo 
sedam turskih sultana, rekao je Radić.  
 Prijedor će bratskoj Manisi i ove godine 
gostoprimstvo vratiti prilikom 
obilježavanja 16. maja, Dana opštine.  
 Delegacija SO Prijedor, u čijem sasatavu 
su bili predsjednica Pašalić i odbornici 
Vlado Radić, Zlatko Škerić, Brane 
Radanović i Nihad Forić, u radno-svečanoj 
posjeti Manisi boravila je od 24. do 28. 
marta. 
 
Pet godina Turističke organizacije 
 
Turistička organizacija opštine Prijedor 
osnovana je prije pet godina što je bila 
prilika da se sumiraju rezultati i nagrade 
svi oni koji su u proteklom periodu 
pomogli i podržali  njen rad. Tim povodom 
juče je organizovan svečani prijem gdje su  
pored prezentacije rada Turističke 
organizacije  uručena prigodna priznanja 
za  40 privrednih subjekata, kolektiva i 
pojedinaca koji su najzaslužniji za 
proteklih pet uspješnih godina rada.Među 
dobitnicima priznanja je i direktor 
Turističke organizacije Republike Srpske  
Tihomir LJubojević. 
Direktorica Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić je istakla da je 
tokom proteklih pet godina uspješno 
realizovala nekoliko značajnih projekata, 
od kojih je posebno istakla izradu 

promotivnog materijala i postavljanje 
turističke signalizacije u gradu i u 
Nacionalnom parku „ Kozara“ 
 

 
-Aktivno smo učestvovali u projektu koji 
je još u toku, a odnosi se na  pripremu nove 
postavke  Muzeja na Mrakovici, kao i u 
projektu razvoja eko i održivog turizma i 
projektu prekogranične saradnje „ 
Biciklom za turizam bez granica“, kazala 
je Ganićeva. 
Ona je dodala da je  turistička ponuda 
Prijedora  u proteklih pet godina 
predstavljena na 30 međunarodnih i 
regionalnih sajmova,festivala i berzi 
turizma, a za potrebe učešća na tim 
prezentacijama izrađen je raznovrstan 
promotivni materijal. 
-Organizovali smo 14, a aktivno učestovali 
na 37 manifestacija, a neke naše 
manifestacije kao što su „Dani zime na 
Kozari“, „ Zlatne ruke Potkozarja“ i „ 
Potkozarska trpeza“ davno su premašile 
okvire opštinskih manifestacija, rekla je 
Ganićeva. 
Među brojnim priznanjima koje je ova 
Turistička organizacija dobila za svoj rad 
nalaze se i Zlatne turističke ruže za 
projekat menadžera i jedinicu lokalne 
samouprave , te posebna priznanja za 
manifestaciju 
 „ Dani zime na Kozari“ kao i za razvoj, 
promociju i unapređenje turizma. 
 
 
___________________ 
 
Izdavač: Opština Prijedor 


